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KÖBÁNYA 

uz éló város 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat 
Képviselő-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖLTSÉGVETÉSI BIZOTTSÁGA 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Költségvetési Bizottság 2022. június 21-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) 
megtartott ülésén. 

Az ülés kezdetének időpontja: 14.07 óra 

A jelenléti ív szerint jelen vannak: 
Ács Andrea képviselő, a Bizottság elnöke, 
Marksteinné Molnár Julianna, a Bizottság képviselő tagja, 
Almádi Krisztina Éva, Tóth Lívia, a Bizottság nem képviselő tagja. 

Távolmaradását előre jelezte: 
Huszti-Vouszka András Norbert, a Bizottság képviselő tagja 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
jegyző 

aljegyző 

alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 

Távolmaradás oka: 
szabadság 

Dr. Szabó Krisztián 
Hegedűs Károly 
Mustó Géza Zoltán 
RadványiGábor 
Somlyódy Csaba 
Weeber Tibor 
Novák Andrea a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály 

Költségvetési Osztály vezetője 
Dr. Ács Viktória 
Dr. Szüts Korinna 
Dr. Nagy Jolán 
Tasi Éva 

a Jegyzői Titkárság vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály részéről 
a Jegyzői Főosztály részéről 

Az ülést vezeti: Ács Andrea bizottsági elnök 

Elnök: Szép jó napot kívánok. Szerintem kezdjük el a Költségvetési Bizottság ülését. ha jól 
értesültem, akkor Polgármester úr nem lesz jelen, de Jegyző úr megérkezett. Ja, jön? Akkor még, 
akkor még várunk. Jó, akkor elkezdnénk, jó? Azt szeretném először is mondani, hogyha bármit 
eltévesztenék, akkor szóval, kézbeli intéssel, meg nyugodtan szóljanak rám, meg főleg Jegyző úrra 
nézek, hogy nyugodtan mondja, hogyha valamit nem jól mondanék. Szóval köszöntöm a 
megjelenteket, Alpolgármester urakat, Jegyző urat és a Bizottság tagjait, és akkor ezek szerint majd 
Polgármester úr is csatlakozik. A Költségvetési Bizottság ülését megnyitom. Megállapítom, hogy a 
Bizottságunk 4 fővel határozatképes. Az ülésről hangfelvétel készül. A jegyzőkönyvet Tibold 
Zsanett vezeti. Én nem kaptam semmilyen tájékoztatást arról, hogy Huszti-Vouszka András 
Norbert képviselő úr érkezik, nem érkezik, de nélküle is megvan a határozatképesség. A 
meghívóban, illetve azt szeretném kérni, hogy ha valaki még nem jelentkezett be a szavazógép be, 
akkor tegye meg, illetve írja alá a jelenléti ívet. Az ülés előtt kaptam egy előterjesztést, és szeretnék 
egy pótfelvételt javasolni. Méghozzá, ez a 330. számú előterjesztés, és vegyük napirendre, és azt 
javaslom, hogy a könnyítettség kedvéért - hogy nekem is egy kicsit könnyebb dolgom legyen -, az 
ötös napirendi pontként szeretném javasolni. Ez előterjesztés a Képviselő-testület részére a 
Budapest X. kerület, Bársonyvirág utcai sportpálya fejlesztéséről, és Kovács Róbert képviselő úr az 
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előterjesztője. Beszéltem Kovács képviselő úrral, nem tud most jelen lenni, mert szerettem volna 
meghallgatni, hogy akkor ő szóljon ehhez hozzá, de úgyis ugye Testület elé, vagyis testületi ülés elé 
fog kerülni, de én ezt fontosnak tartom, szerintem szavazzunk róla. Jó. Akkor, ha jól látom, először 
arról kell szavaznunk, hogy napirendre vegyük-e ezt a 330. számú előterjesztést? Akkor indítom a 
szavazást. 

A Költségvetési Bizottság 3 szavazattal, 1 tartzókodással az 5. napirendi pontként - a nyilvános ülés 
keretében - tárgyalja a különös eljárásrend szerint benyújtott 330. számú előterjesztést. [27 /2022. 
(VI. 21.)) 

Elnök: Köszönöm, megállapítom, hogy 3 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett a Költségvetési 
Bizottság akkor napirendre vette 5. számú napirendi pontként a 330. számú előterjesztést. És 
akkor a következő, hogy most szavaznunk kell egyben a módosított napirendről. Indítom a 
szavazást. 

A Költségvetési Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[28/2022. (VI. 21.)]: 

1. A lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi 
határozatok, továbbá hibajavítás (324. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

2. A polgármester természetbeni juttatása (304. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Andrea önkormányzati képviselő, 

a Költségvetési Bizottság elnöke 

3. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. I-VII. havi várható 
likviditási helyzetéről (285. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

4. Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról (305. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

5. A Budapest X. kerület, Bársonyvirág utcai sportpálya fejlesztése (330. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Kovács Róbert önkormányzati képviselő 

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta 
a módosított napirendet. 

1. napirendi pont: 
A lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő

testületi határozatok, továbbá hibajavítás 
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Rátérünk az első napirendi pontra, 324. számú előterjesztés a lejárt határidejű 

végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról, továbbá 
hibajavítás. Az előterjesztő Jegyző úr. Szeretném megkérdezni Jegyző urat, hogy kívánja-e szóban 
kiegészíteni az előterjesztést? (Nem.) Jó. Bárkinek bármilyen kérdése lenne az előterjesztéssel 
kapcsolatban, az jelezze. Nem látok ilyet, akkor kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a 
döntésünket a 324. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást. 
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A Költségvetési Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a 
további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról, továbbá hibajavításról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotásáról szóló, 324. számú előterjesztést támogatja [29/2022. 
(VI. 21.)]. 

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatja 
az előterjesztést, ezzel a napirendi pontot lezárom. 

2. napirendi pont: 
A polgármester természetbeni juttatása 

Előterjesztő: Ács Andrea önkormányzati képviselő, a Költségvetési Bizottság elnöke 

Elnök: Következik a 2. számú napirendi pont, 304. számú előterjesztés. A polgármester 
természetbeni juttatása. Ugye ennek a napirendnek a Költségvetési Bizottság elnöke, vagyis 
jómagam vagyok az előterjesztője, én nem kívánom kiegészíteni. Vagy csak annyiban, hogy ha jól 
értettem, hogy ugye ez törvényi kötelezettség, tehát ha nem döntünk róla, vagy nem szavazunk, 
azt nem tehetjük meg. Esetleg valakinek, valamilyen hozzászólása, kérdése, kérése lenne? Nincs. 
Rendben, akkor kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket a 304. számú 
előterjesztés elfogadásáról. Indítom a szavazást. 

A Költségvetési Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal a polgármester természetbeni juttatásáról 
szóló, 304. számú előterjesztést támogatja [30/2022. (VI. 21.)]. 

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az 
előterjesztést elfogadta, vagy támogatja. Igen, támogatja az előterjesztést. Ezzel a napirendi pontot 
lezárom. 

3. napirendi pont: 
Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. 1-VII. havi 

várható likviditási helyzetéről 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következik a hármas napirendi pontunk, 285. számú előterjesztés, tájékoztató a Budapest 
Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. !-VII. havi várható likviditási helyzetéről. 
Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Ugye kérdezném Alpolgármester urat, hogy 
szeretné-e szóban kiegészíteni? Nem szeretné. Valaki esetleg hozzászólna-e az előterjesztéshez? 
Nem látok ilyet, és mivel ugye ez egy tájékoztató, ezért ugye erről nem kell szavaznunk, így 3. 
számú napirendi pontot döntéshozatal nélkül lezárom. 

A Költségvetési Bizottság a „ Tájékoztató a Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat 
2022. /-VII. havi várható likviditási helyzetéről" tárgyú 285. számú előterjesztést megtárgyalta. 

4. napirendi pont: 
Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Elnök: Következik a négyes napirendi pontunk, 305. számú előterjesztés, tájékoztató, a 
Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról. Előterjesztő Dr. Szabó 
Krisztián jegyző úr, kérdezném, hogy szeretné-e kiegészíteni? Nem. Valakinek esetleg kérdése, 
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kérése, óhaja, sóhaja? Nincs. Mivel ugye ez tájékoztató, erről sem kell szavaznunk, így 
döntéshozatal nélkül lezárom a 4. számú napirendi pontot. 

A Költségvetési Bizottság a „ Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak 
végrehajtásáról" tárgyú 305. számú előterjesztést megtárgyalta. 

5. napirendi pont: 
A Budapest X. kerület, Bársonyvirág utcai sportpálya fejlesztése 

Előterjesztő: Kovács Róbert önkormányzati képviselő 

Elnök: És akkor következik az ötös számú, vagy illetve ötös napirendi ponttal, amit felvettünk. Én, 
ha megengedik ezt nagyon röviden felolvasnám. Előterjesztés a Képviselő-testület részére a 
Budapest X. kerület, Bársonyvirág utcai sportpálya fejlesztéséről. Habár hogyha, ugye a képviselő
testületi anyagok között is megtalálják. Ugye a Sportpálya által biztosított lehetőségek bővítése 
érdekében javasolja az előterjesztő a terület fejlesztését. A fejlesztés során kültéri 
fitneszeszközök, valamint streetball kosárlabdapalánk kihelyezésére kerülne sor, megvalósulna a 
meglévő kerítés csiszolása és festése. A fitneszeszközök alatt a terület műfűburkolatot kapna. És 
ugye természetesen benne van, hogy a fejlesztéshez szükséges fedezet a költségvetési rendelet 12. 
melléklet 4. során (Képviselő-testület általános tartaléka) rendelkezésre áll. És még azt nézem, 
hogy és természetesen ugye, Bársonyvirág utcai sportpálya. Annyit megengednek, hogy ezt én 
nagyon fontos előterjesztésnek tartom, mert ugye volt is már korábban ilyen, hogy például 
Marksteinné képviselő asszonyra nézek, ugye neki is volt ilyen előterjesztése. Esetleg valakinek 
valami hozzászólás az előterjesztéshez lenne? Akkor megadom Önnek a szót. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Csak azért néztünk egymásra Alpolgármester 
úrral, mert ugye hivatkoztál rám. Valóban, én örülök neki, hogy a Képviselőnek címzett összegből 
ez a játszótér megújulásra kerül. Én szintén tettem egy javaslatot, úgy szintén az én tartalékom 
terhére, de ez az anyag még nem készült el, ezért nem tudja ma a Bizottság tárgyalni, de már 
egyeztettünk róla, hogy az Üllői úti iskola falára elhelyezésre kerül egy emléktábla. Ha már így 
megváltozott az iskola neve, ezt akkor méltóképpen meg tudjuk majd örökíteni. De mondom, én 
csak örülök neki, hogy ezek a helyi kezdeményezések ilyen odafigyelést kapnak. Köszönöm 
szépen. 

Elnök: Köszönöm szépen én is a hozzászólást. Örülök annak, hogyha lesz egy ilyen, amit a 
Képviselő asszony beterjeszt, szerintem is egy nagyon jó ötlet, és én arra bátorítanám a többi 
Képviselőtársamat, meg jómagamat is, hogy éljünk ezzel a lehetőséggel. Hogyha másnak nincsen 
semmilyen kérdése. Bocsánat. Radványi Gábor alpolgármester úrnak megadom a szót. Elnézést. 

Radványi Gábor: Köszönöm a szót. Kovács Róbert képviselő úrnak az előterjesztésével 

kapcsoltban szeretném mondani, hogy abszolút tiszteletben tartjuk és tiszteletben is fogjuk 
tartani minden Képviselőnek a 10 millió forintos keretére történő javaslattételét és támogatni is 
fogjuk. Kovács képviselő úr - ezt én úgy gondolom, hogy - kellőképpen körbejárta, és az 
Iskolaigazgatóval is tárgyalt ez ügyben, hiszen felvetődött az, hogy ez megzavarná a testnevelési 
órák vagy az iskola életének a rendjét, de ez tisztázódott, és ilyen szempontból is rendben van. Én 
nem láttam a számokat, annyit tudok, hogy több ellenzéki frakció jelezte még korábban a 10 millió 
terhére a kárpátaljai menekülteknek a támogatását, tehát hogyha ez a 9 millió fölött van, akkor 
csak úgy kérdezem, mert Kovács úr is ehhez. Akkor, akkor ennek más forrást is meg kell jelölni, 
ha alatta van, akkor természetesen nincsen okom arra, hogy bármi kételyt megfogalmazzak. Tehát 
ezzel kapcsolatban akkor Kovács úr ezzel az éves keretét gyakorlatilag kimerítette. És erre mi is 
fogunk figyelni, hogy a 10 millió fölé ne menjünk. Köszönöm. 

4 



Elnök: Köszönöm szépen. Akkor ezt majd akkor nyilván a megfelelő helyen ezt megtudják nézni. 
Illetve még annyit tennék hozzá, hogy beszéltem Kovács képviselő úrral, és mondta, hogy a 
képviselő-testületi ülésen majd természetesen majd bővebben kifejti, bővebben fog ugye szólni az 
előterjesztéséről. Jó. Hogyha nincsen másnak semmilyen. De van, elnézést, akkor Somlyódy Csaba 
alpolgármester úrnak megadom a szót. 

Somlyódy Csaba: Köszönöm szépen. Valóban ez, még csak irányszámok vannak itt, hiszen még 
csak most döntünk egyáltalán a fedezetnek a létrehozásáról. Itt nyilvánvalóan egy pályázat során 
fog kiderülni pontosan, hogy ennek a műszaki tartalma, amit leírunk, az milyen mértékben tud 
megvalósulni. Akkor ez a válasz rá, hogy belefér, igen. Igen. Köszönöm 

Elnök: Köszönöm, esetleg valakinek még valami pontosítás, valamit még szeretne ezzel 
kapcsolatban elmondani? Jó, ha nem, akkor én arra kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a 
döntésünket a 330. számú előterjesztés elfogadásáról. Indítom a szavazást. 

A Költségvetési Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal a Budapest X. kerület, Bársonyvirág utcai 
sportpálya fejlesztéséről szóló, 330. számú előterjesztésttámogatja [31/2022. (VI. 21.)) 

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a 330. 
számú előterjesztést támogatta. Ezzel a napirendi pontot lezárom. És nagyon gyorsak és 
hatékonyak voltunk, mert meg tudom állapítani, hogy a Költségvetési Bizottság elfogadta, illetve 
az elfogadott napirendjét megtárgyalta, és szeretném felkérni Marksteinné Molnár Julianna 
képviselő asszonyt, hogy a jegyzőkönyvet majd velem együtt legyen kedves aláírni. Köszönöm a 
megjelentek munkáját! A Költségvetési Bizottság ülését 14.20 órakor bezárom. 

Törvényességi szempontból ellenjegyzem: 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések [elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel [elektronikus adathordozón) 

o határozatok melléklete 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

D titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Költségvetési Bizottság
Jelenléti íva 2022. június 21-én (kedden) 14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Ács Andrea elnökAlmádi Krisztina ÉvaHuszti-Vouszka András Norbert Marksteinné Molnár Julianna Tóth Lívia
Tanácskozási joggal:Dr. Szabó KrisztiánHegedűs KárolyD. Kovács Róbert AntalMustó Géza ZoltánRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber TiborBalsai Judit KatalinDr. Ács ViktóriaDr. Mózer ÉvaDr. Nagy JolánDr. Súlyán TamásDr. Szüts KorinnaDr. Végh LizaEhrenberger KrisztinaKálmánná Szabó Judit Novák AndreaSiemné Topánka EszterVarga Tiborné

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Költségvetési Bizottság
Meghívottak jelenléti ívea 2022. június 21-én (kedden) 14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére
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